

# SPECIAL ROOM PRIVILEGES FOR HONG KONG CLERICAL AND PROFESSIONAL EMPLOYEES GENERAL UNION

## 文專總會會員優惠



## COZI DELUXE 豪華悦品客房

Room Only Rate

淨房價

DOUBLE / TWIN  
雙人床 / 兩張單人床

HK\$550

(星期日至星期五入住)

DOUBLE / TWIN  
雙人床 / 兩張單人床

HK\$650

(星期六入住)

For more details, please contact Sales Office via

Telephone: +852 3891 1872

Fax: +852 3891 1869

Email: [kelly.lau@hotelcozi.com](mailto:kelly.lau@hotelcozi.com)

### Terms and conditions 條款及細則

- Period of stay: 1 May 2019 – 12 July 2019
- Subject to 10% service charge.
- Room rate will be adjusted for room category upgrade.
- Seven days advance booking is required. Final confirmation is subject to hotel's availability upon reservation.
- 48-hour is required for free cancellation.
- Please present valid Staff card, membership card or this flyer upon check-in.
- A maximum of three rooms per visit could be booked for each staff ID.
- In case of any disputes, Hotel COZI • Resort's decision shall be final

- 入住日期: 2019年5月1日 – 7月12日
- 另收取10%服務費。
- 如選擇升級至其他房型，費用將可能有所調整。
- 需於7天前預訂，並以酒店確認預訂為準。
- 入住前48小時免費取消訂房。
- 需於辦理入住手續時出示有效職員證、會員證或此單張。
- 每位員工、會員每次入住只限預訂最多3間酒店客房。
- 如有任何爭議，悦品度假酒店•屯門保留最終決定權。

HOTEL COZI  
RESORT

悦品度假酒店•屯門

Managed by Tang's Living Group

# SPECIAL ROOM PRIVILEGES FOR HONG KONG CLERICAL AND PROFESSIONAL EMPLOYEES GENERAL UNION

## 文專總會會員優惠



## COZI DELUXE 豪華悦品客房

Breakfast included for two persons

包括雙人早餐

DOUBLE / TWIN  
雙人床 / 兩張單人床

HK\$580  
(星期日至星期五入住)

DOUBLE / TWIN  
雙人床 / 兩張單人床

HK\$680  
(星期六入住)

For more details, please contact Sales Office via  
Telephone: +852 3891 1872  
Fax: +852 3891 1869  
Email: [kelly.lau@hotelcozi.com](mailto:kelly.lau@hotelcozi.com)

### Terms and conditions 條款及細則

- Period of stay: 1 May 2019 – 12 July 2019
- Subject to 10% service charge.
- Room rate will be adjusted for room category upgrade.
- Seven days advance booking is required. Final confirmation is subject to hotel's availability upon reservation.
- 48-hour is required for free cancellation.
- Please present valid Staff card, membership card or this flyer upon check-in.
- A maximum of three rooms per visit could be booked for each staff ID.
- In case of any disputes, Hotel COZI • Wetland's decision shall be final

- 入住日期: 2019年5月1日 – 7月12日
- 另收取10%服務費。
- 如選擇升級至其他房型，費用將可能有所調整。
- 需於7天前預訂，並以酒店確認預訂為準。
- 入住前48小時免費取消訂房。
- 需於辦理入住手續時出示有效職員證、會員證或此單張。
- 每位員工、會員每次入住只限預訂最多3間酒店客房。
- 如有任何爭議，悦品天秀酒店•元朗保留最終決定權。

## HOTEL COZI

WETLAND

悦品天秀酒店•元朗

Managed by Tang's Living Group